
Vragen van Vincent Bos (ChristenUnie-SGP) aan wethouder W.J.P. Kok van Volksgezondheid 

betreffende deelname aan HartslagNu.

1. Bent u op de hoogte van het bestaan van het initiatief HartslagNu, dat via 

burgerhulpverlening het aantal sterfgevallen na een hartstilstand wil terugdringen? Bent u op 

de hoogte van het feit dat de gemeente Oudewater niet participeert in dit initiatief, omdat zij 

nog geen overeenkomst met de RAVU heeft gesloten om oproepen aan burgerhulpverleners 

uit te sturen?
2. Is de wethouder zich ervan doordrongen dat bij een hartstilstand minuten levens kunnen 

redden en dat HartslagNu hier een belangrijke rol in kan spelen?
3. Wil de wethouder zich inspannen om tot een overeenkomst met RAVU te komen om 

HartslagNu ook in Oudewater beschikbaar te maken? 


